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Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van woensdag 24 maart 2004 
 

Aanwezig zijn:  

Dhr. M. van Daalen, (voorzitter), mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), mw. E.H. Soudain (PvdA),  

Mw. M.J.F.P. Ruhe (PvdA), mw. J.S. Binnerts-de Jonge (VVD), mw. M.I. Creemers-Hazebroek (VVD),  

mw. K.J.H. Hasper-Wolters, dhr. B.G. van ‘t Erve (CDA), mw. F.T. Joosse (ChristenUnie), dhr. E. Schaap 

(GroenLinks), dhr. J.I. Crebas (D66), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. R. de Wit(SGP), dhr.L.J.J. Caniëls 

(commissiegriffier), mw. L.J. Fer (griffiemedw.) 

 

Ook aanwezig:  

Namens GS: mw L.M. Bouwmeester-den Broeder (gedeputeerde), dhr. J.M. Bos (gedeputeerde) 

 

Afwezig zijn: 

mw. F. Laamraoui-Amsiti (GroenLinks), dhr. L.H.M. Lammers (LPF) 

 

Ook aanwezig zijn: 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 15.30 uur en heet iedereen welkom.  

In verband met het overlijden van prinses Juliana op zaterdag 13 maart jl., houdt de voorzitter de 

navolgende toespraak en vraagt een moment van stilte waarin de commissie de prinses staande herdenkt. 

“Dames en heren, zoals u weet is vorige week zaterdag op 94 jarige leeftijd overleden onze oud-vorstin 

Prinses Juliana. In onze commissie wil ik graag enige momenten stilstaan bij haar leven en werken.  

Prinses Juliana heeft 32 jaar lang ons land gediend vanuit haar positie als vorstin, maar is daarna nog een 

aantal jaren actief kunnen blijven in onze samenleving. Zij heeft ondermeer de reputatie opgebouwd van een 

zeer, op het wel en wee van mensen, betrokken persoonlijkheid. Ook op het gebied waar onze commissie 

actief is had zijn grote betekenis. Enkele voorbeelden: 

 In 1966 lanceerde Koningin Juliana bij de opening van de algemene vergadering van de International 

Union for Child Welfare, een project ter wetenschappelijke bestudering van de methodiek en techniek 

van uitgebreide kinderbescherming als onderdeel van een plaatselijk of regionaal ontwikkelingsplan. 

 Koning Juliana verleende ook financiële en materiële steun. Ter gelegenheid van hun zilveren huwelijk in 

1962 bijvoorbeeld gaf zij, samen met prins Bernhard, terreinen voor de vestiging van jeugdcentra aan de 

Nederlandse jeugd, vergezeld van een groot geldbedrag. 

 De opbrengst van een inzameling van het Nationaal Comité Zilveren Regeringsjubileum Koningin 

Juliana in 1973 schonk zij aan het kind in nood, waar ook ter wereld. En het nationaal geschenk ter 

gelegenheid van haar zeventigste verjaardag in 1979 schonk zij aan het Internationaal Jaar voor het 

Kind. 

 De Koningin verbond tevens haar naam aan de Stichting Koningin Juliana Fonds dat op 27 juni 2002 is 

samengegaan met het Oranje Fonds, dat als doelstelling heeft het maatschappelijk welzijn en de sociale 

cohesie te stimuleren. 

Met haar heengaan, verliezen wij een vorstin met een warm hart voor de samenleving en een vorstin die 

door de samenleving in het hart was gesloten. We denken aan haar man en haar kinderen en kleinkinderen 

die dit verlies een plaats moeten geven en wensen hen sterkte toe bij de bijzetting volgende week. 

 

2. Vaststellen agenda 

De commissie stemt in met de voorgestelde agenda 

 

3. Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving  
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a. d.d. 18 februari 2004 

Van de CDA-fractie  

Pagina 2 ongeveer op de helft van de pagina toevoegen aan de zin: de CDA-fractie vindt de uitlatingen van 

de gedeputeerde dan ook storend en stelt het op prijs wanneer de gedeputeerde zijn excuses maakt aan de 

staatssecretaris. 

Van de ChristenUnie-fractie: 

Pagina 3 bij punt 3 hoofdlijnen sportnota de zin: “…van sport op zondag is niet gewenst” wijzigen in “…dat 

subsidiering van sportevenementen die op zondag worden gehouden niet op de steun van de ChristenUnie 

kan rekenen”. 

Het verslag wordt met deze tekstwijzigingen/-toevoegingen vastgesteld. 

De lijst van toezeggingen wordt doorgenomen en deze zal dienovereenkomstig worden aangepast. 

Besloten wordt het onderwerp De Verbeelding te agenderen voor de commissie vergadering van april 2004. 

Het werkbezoek naar Omniworld zal na vaststelling van de sportnota, dus na de zomervakantie, 

plaatsvinden.  

De VVD-fractie verzoekt om de lijst van werkbezoeken toe te voegen aan het verslag. De griffiemedewerker 

zal hiervoor zorgdragen. 

 

4. Mededelingen 

De voorzitter vraagt namens het presidium  aandacht voor een eerder gemaakte afspraak over het stellen 

van technische vragen. Afgesproken is deze vragen vooraf te stellen aan de ambtelijke organisatie (of griffie) 

en deze niet meer tijdens de commissievergadering te stellen.  

 

 

5.1.a.1 Portefeuillehouder J.M. Bos   

Mededelingen- Ontwikkelingen rond de Jeugdzorg 

Gedeputeerde Bos vraagt aan de commissie instemming om vooruitlopend op besluitvorming van 

provinciale staten tot uitvoering over te gaan van tweetal aspecten. 

Het eerste is naar aanleiding van het onderzoek naar toerusting van het ambtelijke apparaat op de invoering 

van de Wet op de Jeugdzorg. Het onderzoek heeft uitgewezen dat de afdeling SPV in formatieve zin niet op 

sterkte is en deskundige expertise ontbeert. Het bureau heeft een stappenplan beschreven ten behoeve van 

de implementatie van de Wet op de Jeugdzorg. De gedeputeerde vraagt aan de commissie instemming om 

een kwartiermaker in te huren die het stappenplan gaat uitvoeren; Voorts vraagt hij instemming voor het op 

korte termijn starten van de werving voor een    beleidsmedewerker met expertise op het gebied van 

planning en control. 

Het tweede aspect betreft uitvoering van de motie “naar een effectieve en efficiënte jeugdzorg in Flevoland” . 

Gedeputeerde Bos vraagt instemming aan de commissie om vooruitlopend op besluitvorming van PS, het 

bureau COART opdracht te verlenen tot uitvoering van de werkzaamheden.  

De VVD- fractie wil weten of de kwartiermaker gehuurd wordt van het bureau Coart en of de 

beleidsmedewerker wordt aangenomen in algemene dienst zodat deze ook inzetbaar zal zijn voor andere 

taken. Tevens wil zij weten welke dekkingsmogelijkheden er zijn.  

Gedeputeerde Bos beantwoordt de eerste twee vragen bevestigend. En geeft aan dat wat het college betreft 

voor deze noodzakelijke kosten dekking zal worden gevonden in de voorjaarsnota. 

De meerderheid van de commissie gaat akkoord. De VVD-fractie maakt een voorbehoud. 

Onderstaande mededelingen zijn schriftelijk uitgereikt: 

- Vergunning voor Ambulancevervoer Hulpverleningsdienst Flevoland. 

De Hulpverleningsdienst Flevoland had tot 31 december 2003 een tijdelijke vergunning voor het 

uitvoeren van de werkzaamheden met maximaal 14 wagens. Die tijdelijkheid was gelegen in het feit, dat 

de Hulpverleningsdienst een actualisatie van het Regionaal Ambulanceplan (RAP) moest opstellen. Eind 

2003 is aan die eis voldaan en kon een definitieve vergunning worden afgegeven. Echter, een van de 

uitkomsten van het bijgestelde RAP was, dat de prognoses voor het aantal uit te voeren spoedritten 

inmiddels hoger waren dan waarmee in eerste instantie rekening was gehouden. Daarom is op verzoek 

van de Hulpverleningsdienst Flevoland het maximale in te zetten wagens voor de periode tot en met 31 

december 2004 opgehoogd tot 15. 

De aangepaste definitieve vergunning is verstrekt, nadat op de voor algemene inspraak ter inzage 

gelegde conceptvergunning geen reacties zijn binnengekomen. 

 

- Publicatie Dynamo Wonen m.b.v. provinciale subsidie (is uitgedeeld). 

 

- Avondopenstelling provinciehuis: vanaf 16 maart 2004 is het provinciehuis elke maandag- en 

dinsdagavond geopend tot 22.30 uur en is de hoofdingang te gebruiken. 
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5.1.b.Statenvoorstellen 

5.1.b.1. Vaststelling beleidsregel Stimulering Hoger Onderwijs Flevoland 

De SGP-fractie stemt in met het vaststellen van de beleidsregel. Zij vraagt zich echter af of bij het clusteren 

niet beter rekening kan worden gehouden met de ontwikkelingen in bepaalde gebieden.  

De CDA-fractie informeert naar de stand van zaken over 5 jaar. Als dan bekend is hoe de financiering loopt 

kan er wellicht een permanente financiering voor gevonden worden. 

De VVD-fractie merkt op dat de verkeerde versie in de bundel zit. Zij vraagt hoe hiermee word procedureel 

wordt omgegaan. De fractie wil weten of bekend is waarom de gemeenten met uitzondering van Dronten, 

niet gereageerd hebben.  

De GroenLinks-fractie stemt in met het vaststellen van de beleidsregel. Zij merkt op dat de 

sturingsmogelijkheden van de provincie beperkt zijn. Ze vraagt of de provincie panden ter beschikking kan 

stellen en invloed kan uitoefenen op de concentraties van hogeronderwijsinstellingen.  

Gedeputeerde Bos beaamt dat de verkeerde versie per abuis is opgenomen in de bundel. Hij vermoedt dat 

de reacties van de gemeenten Lelystad en Almere zijn uitgebleven omdat zij in de voorbijgaande periode 

intensief met het onderwerp bezig zijn geweest. De gemeenten NOP en Zeewolde hebben aangegeven dat 

het voor hun niet opportuun is. Ten aanzien van het sturingselement geeft de gedeputeerde aan dat de 

provincie een bijdrage levert in het bepalen van de koers en afstemming door partijen bij elkaar te brengen 

en afspraken te maken. Flevoland is te klein om te gaan clusteren.  

Aangezien tijdens de behandeling van dit voorstel is gebleken dat de verkeerde versie van de beleidsregel in 

de commissiebundel is opgenomen brengt de commissie over het ontwerp-statenvoorstel formeel geen 

advies uit. De commissie stemt er wel mee in dat het statenvoorstel, mits tijdig voorzien van de juiste versie 

van de beleidsregel als bespreekpunt wordt geagendeerd voor de PS-vergadering van 15 april 2004. 
1
 

 

5.1.b.2.  Beleidsvisie speciaal onderwijs 2004-2008 

De PvdA-fractie stelt voor de tweede doelstelling van het provinciale beleid te wijzigen in “ het terugbrengen 

van het percentage kinderen uit provincie” in plaats van het terugbrengen van het aantal kilometers. Ook wil 

zij als doelstelling toevoegen “het vergroten van de keuze vrijheid van ouders”. 

De voorzitter legt dit aan de overige commissieleden voor. 

De overige leden, vooral de leden van VVD, CDA en GroenLinks, zijn van mening dat de doelstelling 

aangaande het aantal kilometers, niet perse veranderd hoeft te worden omdat hetzelfde resultaat bereikt 

wordt. Bovendien is het effect van de door de PvdA-fractie voorgestelde wijziging in het bijzonder, ongunstig 

voor kinderen die bijvoorbeeld in de NOP wonen. 

De voorzitter constateert dat de PvdA fractie geen meerderheid vindt voor haar wijzigingsvoorstel. Hij wijst 

de fractie op de mogelijkheid van het indienen van een amendement.  

De CDA-fractie is van mening dat meer middelen aan deze taak toebedeeld dienen te worden en vraagt aan 

gedeputeerde bij het rijk daarom te pleiten. Zowel de ChristenUnie als de GroenLinksfractie nodigen de 

CDA-fractie uit om zelf een keuze te maken en tijdens de algemene beschouwingen met een voorstel te 

komen.  

De VVD- fractie stemt in met de beleidsvisie. De dilemma’s die genoemd zijn in de notitie vragen om een 

oplossing. Voor de betrouwbaarheid is het goed daar een onderzoek naar te doen.  

De D66-fractie stemt in met de hoofdlijnen van de beleidsvisie. Zij wijst eveneens op het belang van 

gezonde kinderen.  

Gedeputeerde Bos geeft aan dat hij niet kan voldoen aan het verzoek van de CDA fractie om te lobbyen 

voor meer geld omdat dit geen provinciale taak betreft. PS zal zelf moeten aangeven of zij meer geld voor 

deze taak wil. 

De PvdA fractie is van mening dat een van de doelstellingen van het provinciale beleid wel aangepast kan 

worden. De CDA-fractie is van mening dat de provincie vanuit zijn rol als gebiedsregisseur bij de 

rijksoverheid meer financiële middelen voor het speciaal onderwijs zou moeten bepleiten. Zij overweegt 

daartoe een motie in te dienen tijdens de PS vergadering. 

De commissie adviseert het voorstel als bespreekpunt te agenderen voor de PS-vergadering van 15 april 

2004. 

 

5.1.b.3 Provinciale bijdrage Wonen, Welzijn en Zorg (PBWWZ) 2004-2007 

De VVD-fractie vreest dat de regeling gevoelig zal zijn voor beroep en bezwaarschriften. Ook merkt zij op 

dat bepaalde zaken niet helder zijn omschreven. Wat wordt verstaan onder projecten en wanneer precies 

eindigt een project. Bij oplevering? Of bij in gebruikname? Het kopje “looptijd van de regeling” schept ook 

verwarring met betrekking tot ontvangen aanvragen tot 31 mei 2004 en de ingangsdatum van de regeling op 

1 juni 2004.  

De VVD-fractie wil ook weten of er bestuurlijke contacten zijn en hoe het communicatietraject gaat lopen. 

De PvdA-fractie is het eens met de VVD-fractie. Zij is tevens van mening dat er een afwegingsgrond moet 

worden toegevoegd; namelijk als de aanvraag geen financiële bijdrage van de gemeente ontvangt.  

                                                      
1
 De juiste versie van het de beleidsregel stimulering hoger onderwijs Flevoland, is na afloop van de 

vergadering aan elk commissielid uitgereikt. 
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De ChristenUnie-fractie wil weten of een aanvraag die meerdere financiers kent meer kans maakt op 

subsidie en draagvlak.  

De CDA-fractie onderschrijft wat door de VVD fractie naar voren is gebracht. En zij wil weten of er 

initiatieven op dit gebied zijn in Lelystad, Dronten en Emmeloord.  

Gedeputeerde Bos geeft aan dat de beleidsregel voldoende bekend is bij indieners en gebruikers. Ten 

aanzien van wat is gezegd is over de afwegingsgronden geeft gedeputeerde aan dat draagvlak wel degelijk 

toetsbaar is vooral bij grotere projecten. Het toevoegen van een weigeringgrond “indien gemeenten geen 

subsidie verstrekken”, acht hij niet verstandig .Dit zou een belemmering kunnen opleveren voor bepaalde 

initiatieven. Aangegeven wordt dat de provincie de vinger aan de pols houdt door het inbouwen van 

meetmomenten.  

In tweede termijn geeft de VVD-fractie aan niet helemaal overtuigd te zijn. De criteria’s moeten volstrekt 

duidelijk zijn en dat zijn ze niet. 

In reactie op de conclusie van de voorzitter dat de commissie het gevoel heeft dat de regeling beter en 

helderder kan, zegt gedeputeerde Bos toe de regeling nogmaals te laten toetsen door de juristen. Een notitie 

zal worden toegezonden. 

Advies commissie: 

De commissie heeft twijfels over de vraag of de regeling op alle terreinen de juridische toets goed zal 

doorstaan en verzoekt in verband daarmee een (nadere) juridische toets van de regeling, ter voorkoming 

van een groot aantal bezwaar- en beroepschriften. 

Ervan uitgaande dat deze nadere toets tijdig beschikbaar is adviseert de commissie het statenvoorstel ter 

bespreking te agenderen voor de PS-vergadering van 15 april 2004. 

 

5.1.b.4 8
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland, zie cie. Bestuur 

Hamerstuk  

 

5.1.c Bespreekstukken 

5.1.c.1. Maatregelen voor het inzetten van de doeluitkering Jeugdhulpverlening voor Flevolandse jongeren 

De D66-fractie vindt het treffen van dergelijke maatregelen een zorgelijke ontwikkeling. En vraagt zich af of 

dit geen gevolgen voor Flevoland zal hebben. 

De SGP-fractie vindt de maatregelen te rigoureus en geen goede zaak. Ook de PvdA-fractie deelt de mening 

van vorige sprekers. De regels moeten soepeler worden toegepast. 

De ChristenUnie en de CDA-fractie staan achter de maatregel. 

Gedeputeerde Bos geeft aan dat het niet gemakkelijk is om dergelijke maatregel te nemen omdat het om 

jongeren in problemen gaat. Op advies van het ministerie van VWS is dit echter ingegeven omdat Flevoland 

eerder al met dergelijk maatregel werd geconfronteerd. 

De commissie is van mening dat de maatregelen al te rigoureus zijn. Het moet mogelijk zijn dat provincies 

onderling e.e.a. verrekenen. 

 

d. Vragenronde 

CDA-fractie: wil weten wanneer over de motie ZGB gerapporteerd wordt.  

Gedeputeerde Bos geeft aan dat het ZGB met een organisatiestructuur wijziging bezig is. In de 

commissievergadering van april 2004 hoopt hij de informatie aan de leden te kunnen verstrekken.  

Op 15 april 2004 volgt de presentatie van de resultaten van het Europese jaar voor mensen met een 

handicap. 

 

5.2. Portefeuillehouder L.M. Bouwmeester-den Broeder 

a. Mededelingen 

Een grote enveloppe met achtergrond informatie ten behoeve van de voorbereiding op de raadpleging de 

kunstnota wordt aan commissieleden verstrekt. 

 

b. Statenvoorstellen 

1. 8
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland 

Geen opmerkingen. De commissie stelt voor dit als hamerstuk te agenderen voor komende PS vergadering. 

 

c.  Bespreekstukken 

1. Discussienota Flevolands Kunstbeleid en voorstel invulling dag waarbij de Commissie Samenleving 

deskundigen uit het veld raadpleegt voor dit kunstbeleid 

De voorzitter laat een gewijzigd exemplaar van het programma uitdelen. En vraagt aan de leden of zij 

daarmee akkoord gaan. 

De VVD-fractie vindt het toesturen van vragen aan de uitgenodigde partijen geen goed idee. Ten aanzien 

van datum en tijdstip geeft zij alvast aan het eens te zijn met de CDA-fractie. De VVD-fractie is benieuwd 

naar de gedachte van theaterdirecteuren en mist daarom de Agora bij de lijst van uitgenodigden. Ook vraagt 

zij zich af waarom SSBF wel bij de lijst van genodigden voorkomt terwijl in de nota niet over bibliotheken 

wordt gesproken.  

De ChristenUnie mist op de lijst van genodigden de doelgroep amateurkunst. 
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De CDA-fractie vraagt waarom expliciet de besturen van Paviljoen en de Verbeelding zijn uitgenodigd.   Ten 

aanzien van de datum en het tijdstip geeft de fractie aan dat dit heel ongelukkig gekozen is aangezien 

Statenleden op 27 en 28 april naar Brussel toe gaan. De fractie vraagt zich af waarom deze datum toch 

doorgedrukt wordt en of het niet aan PS is te bepalen wanneer zij de raadpleging willen houden.  

 

De PvdA-fractie is het eens met de VVD- fractie wat betreft de bibliotheken. Ten aanzien van het tijdstip 

geeft de fractie aan niet te willen deelnemen aan het onderlinge beraad tussen 17.30 en 18.30 uur. Reden 

daarvoor is dat zij e.e.a. nog met andere fractiegenoten wenst te bespreken.  

De D66-fractie merkt eveneens dat onder zeer grote druk getracht wordt zaken door te drukken. Wat blijft er 

dan van de duale gedachte over? 

De voorzitter merkt op dat de notitie al eerder besproken is en  al eerder het element van tijdsdruk is 

besproken. Het is dus naar zijn oordeel niet nodig de discussie opnieuw te voeren. Het programma is nu 

teruggebracht tot één dagdeel en hij doet een beroep op de leden om mee te werken en de raadpleging  

doorgang te laten vinden op 26 april 2004. 

Gedeputeerde Bouwmeester geeft aan waarom sommigen wel/niet zijn uitgenodigd. 

Flevoland kent vele amateur-kunstenaars. Deze kunnen uiteraard niet allemaal worden uitgenodigd en zal 

een selectie moeten worden gemaakt. De uitnodigingen worden officieel naar besturen gestuurd. Het 

bestuur van een organisatie maakt zelf uit wie zij naar de raadzitting sturen. Het college heeft de Agora niet 

op de lijst gezet omdat Agora onder podia valt, zij heeft er overigens geen bezwaar tegen de Agora toe te 

voegen aan de lijst van uit te nodigen partijen. 

Ten aanzien van het aspect tijdsdruk wijst zij de commissieleden erop dat het college gelet op de door met 

ministerie gestelde reactietermijn (1 juli 2004) uiterlijk op 7 mei 2004 moet beschikken over de input van de 

statencommissie.  

De commissie is niet gelukkig met het gekozen tijdstip vanwege de reis naar Brussel op 27 en 28 april en de 

ervaren tijdsdruk. 

Enkelen zullen vanwege vakantie ook niet aanwezig zijn. 

De commissie stemt niet in met het vooraf toezenden van de vragen aan uit te nodigen partijen. Afgesproken 

wordt om de Agora ook uit te nodigen. 

De commissie wenst het tijdstip van 17.30 tot 18.30 uur te schrappen omdat o.a. de PvdA-fractie overleg in 

de eigen fractie noodzakelijk vindt.  

 

c. Vragenronde 

Geen. 

 

6. Presidium / Statengriffie 

Geen. 

 

7. Rondvraag 

CDA-fractie: Om de ambtelijke organisatie te kunnen bereiken voor het stellen van technische vragen is het 

nodig dat de Statenleden over een lijst beschikken met emailadressen van ambtenaren. De griffie gaat na of 

dit mogelijk is. 

CDA-fractie: Statenleden hebben op een erg laat tijdstip de uitnodiging voor een startbijeenkomst regio’s 

RAAK ontvangen. De bijeenkomst vond plaats op maandag 22 maart en Statenleden ontvingen deze ruim 

na de aanmeldingsdatum. Is hier wat aan te doen?  

De commissiegriffier antwoordt dat ook de griffie de uitnodiging op een te laat tijdstip heeft ontvangen . 

De voorzitter stelt voor om uitnodigingen die te laat ontvangen worden, niet meer door te sturen naar de 

Statenleden en de externe partijen in voorkomende gevallen ook op de hoogte te brengen. 

VVD: verzoekt de lijst van werkbezoeken integraal op te nemen in het verslag. De griffie zal hiervoor 

zorgdragen. 

 

8. Sluiting 

De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering om 17.55 uur. 
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Lijst van toezeggingen  

Commissie Samenleving 

 

NR Datum cie. Onderwerp/toezegging Door Afdoen per 

     

1 17-12-2003 bespreking van De Verbeelding Cie 

Samenleving 

April 2004 

2 18-02-2004 Op werkbezoek naar Omniworld Griffie Na zomer 

2004 

3 18-02-2004 Notitie met betrekking tot inventarisatie dak- en thuislozen 

in Flevoland 

Gedeputeerde 

J.M. Bos 

2
e
 kwartaal 

2004 

4     

     

     

 

 

Vastgesteld te Lelystad, d.d………………………………………..2004  

 

De voorzitter      de commissiegriffier 

Bijlage: 

 

 



 

  

  

 

 

data werkbezoek commissie samenleving 2003    

 IS CIE.DATA      

dag datum  dagdeel/tijd organisatie doel Bijzonderheden contactpersoon Provincie 

        

Woensdag 01-okt-03  12.00 - 14.30 De Verbeelding te Zeewolde  afgehandeld 01-10-03 Heleen Geluk/C. Leech 

Woensdag  19-nov-03  13.00 - 15.00 BJZ+ instellingen Jeugdzorg recht op Jeugdzorg/wachtlijsten cie verg om 15.30 u SPV George Boekhout 

Woensdag 17-dec-03  13.00- 15.00 Rentray in aanbouw  cie verg om 15.30 u SPV 

    werkbezoeken  
commissie 

SAMENLEVING 

2004   

Woensdag  21-jan-04   geen  Geen werkbezoek  

Woensdag 18-feb-04   Omroep Flevoland   18-02-2003  

woensdag 24-mrt-04   themamiddag Jeugdzorg  24-03-2004  

 26-04-2004   Raadpleging Kunstbeleid Formulering beleidsnotitie kunst 
2005 - 2008 

26-04-2004  

 26-mei-04   Boschhuis  nog niet definitief  

 16-jun-04   HBO instelling  nog niet definitief  

 15-sep-04   Instelling wonen en zorg  nog niet definitief  

    Schokland  Nog niet definitief  

    Omniworld  Na de zomer 2004  

        

        

versie3        
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